
1 
 

REPUBLIKA HRVATSKA 

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
 
KLASA: 024-02/24-02/6  

URBROJ: 238-27-04-01/02-24-30 

Samobor, 2. 10 .2024. 

 

ZAPISNIK 

33. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 2. listopada 2024. 

godine u GALERIJI PRICA, Trg Matice hrvatske 6, Samobor. 

 

Sjednica je započela u 17.00 sati. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Lijep pozdrav svima, poštovane dame i gospodo, gradski vijećnici, 

pozvani ste na 33. sjednicu Gradskog vijeća koju sam sazvao kao predsjednik Gradskog vijeća 

na današnji dan 2. 10. 2024. godine u 17.00 sati. 

Budući da smo i zadnji puta dobili naše tablete za glasanje, ali s obzirom da jedan 

značajniji broj vijećnika nije bio na prošloj sjednici, a danas su dobili tablete, pa da se malo 

uvedu, stoga predlažem da  gosp. Igor Čaić prozove vijećnike, da vidimo da li imamo kvorum, 

a onda lagano da krenemo s ovim elektronskim glasanjem. 

Molimo vijećnike da se nakon prozivke tipkom „Prijava“ prijave u aplikaciju. 

 

IGOR ČAIĆ– Prozivka vijećnika. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Luka Bišćan, Davor Daničić, Irena Franceković, Goran Gorše, Matija Hržić, Đurđica 

Jančikić, Martin Komes, Tatijana Lenart, Marija Lindić, Željko Mataušić, Marko Matijaščić, 

Hrvoje Pemper, Marko Požgaj, Zvjezdana Sečen, Željko Stanec, Miran Šoić, te naknadno 

pristigla Mihaela Slamar 

 

IZOČNI VIJEĆNICI: 

Nika Fleiss, Ivan Horvat - opravdao izostanak, Sanja Horvat Iveković - opravdala 

izostanak, Darko Lisec - opravdao izostanak  

 

MIRAN ŠOIĆ - Konstatiram da je od 21 vijećnika nazočno 16 vijećnika, a 5 izočna na 

sjednici, te se mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci, te otvaram 33. sjednicu Gradskog 

vijeće Grada Samobora. 

 

DUŽNOSNICI: 

- Petra Škrobot, gradonačelnica Grada Samobora 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

 

OSTALI NAZOČNI: 

- Valentina Horvat, Martina Kovačić, Zrinka Breglec, Jelena Sirovica, Aleksandar Mixich - 

pročelnici Grada Samobora 

- Igor Čaić, voditelj Odsjeka za opće poslove i poslove Gradskog vijeća u Upravnom odjelu 

za opće, pravne i tehničke poslove 

- Tamara Mekinjić, voditeljica Jedinice za unutarnju reviziju 
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- Dario Jelinčić, viši stručni suradnik za prostorno uređenje i gradnju u Upravnom odjelu za 

provođenje dokumenata prostornog uređenja i gradnju 

- Vesna Jelinčić, savjetnica za prostorno uređenje i razvoj u Upravnom odjelu za 

gospodarstvo, razvoj i projekte Europske unije 

- Vedrana Tončić, viša stručna suradnica za odnose s javnošću, medije i protokol u Upravnom 

odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i 

tehničke poslove 

- Zvjezdana Vlahović, referentica za administrativne poslove u Upravnom odjelu za opće, 

pravne i tehničke poslove 

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Prije usvajanja Dnevnog reda sukladno članku 124. Poslovnika 

Gradskog vijeća trebamo - verificirati Zapisnika 32. sjednice Gradskog vijeća održane 5. 9. 

2024. godine. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja ili primjedbi? 

 

Zatvaram raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 "za") 

donijelo  

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Verificira se Zapisnik 32. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 5. rujna 

2024. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ – Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda. 

 

Pitam ima li prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda?  

Ako nema, započinje glasovanje. 

  

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

usvojilo sljedeći 

 

DNEVNI RED 

 

1. Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2024. 

godinu 

2. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o raspodjeli rezultata Grada 

Samobora za 2023. godinu 
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3. Prijedlog III. izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2024. godinu i projekcija 

za 2025. i 2026. godinu 

4. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 

Samobora za 2024. godinu 

5. Prijedlog III. izmjena i dopuna Programa gospodarenja i upravljanja gradskom 

imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2024. godinu 

6. Prijedlog III. izmjena Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i 

turizma Grada Samobora za 2024. godinu 

7. Prijedlog III. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2024. godinu 

8. Prijedlog III. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2024. godinu 

9. Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i 

obrazovanju Grada Samobora za 2024. godinu  

10. Prijedlog III. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 

2024. godinu  

11. Prijedlog III. izmjena Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2024. 

godinu 

12. Prijedlog III. izmjena Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2024. 

godinu 

13. Prijedlog II. izmjena Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada 

Samobora za 2024. godinu 

14. Prijedlog odluke o plaći i drugim pravima gradonačelnika i zamjenika gradonačelnika 

Grada Samobora 

15. Prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaća službenika i namještenika Grada 

Samobora 

16. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o zaduživanju Grada Samobora  

17. Prijedlog odluke o zaduživanju Grada Samobora za nabavu vatrogasnog vozila za JVP 

Grada Samobora 

18. Prijedlog odluke o dodjeli stipendija učenicima i studentima Grada Samobora 

19. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Urbanističkog plana 

uređenja radne zone Celine - Samobor 

20. Prijedlog odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja Sveta Helena II u Samoboru 

21. Prijedlog odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja ''SRC Pavučnjak 2'' 

22. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog 

društva Hrvatski Telekom d.d. 

23. Prijedlog odluke o osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva Odvodnja 

Samobor d.o.o. u svrhu izgradnje sustava sanitarne odvodnje naselja Vrhovčak u 

Samoboru 

24. Prijedlog II. izmjena Plana razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima na 

području grada Samobora za razdoblje od 2024. do 2026. godine 

25. Izvješće o radu gradonačelnice za razdoblje od 1. 1. do 30. 6. 2024. godine  

26. Izvještaj o korištenju sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora za 

travanj, svibanj i lipanj 2024. godine. 

27. Ostale informacije. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ - Otvaram Aktualni sat u kojem vijećnici mogu postavljati pitanja, tražiti 

obavijesti i davati prijedloge predsjedniku Gradskog vijeća, gradonačelnici, zamjeniku 

gradonačelnice, pročelnicima upravnih tijela Grada Samobora. 
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Otvaram raspravu i započinju prijave za vijećnička pitanja. 

 

 ZVJEZDANA SEČEN - Moje pitanje je vezano za vodoopskrbu našeg grada i okolice 

našeg grada. Zanima me, da li postoji neki način da sufinanciramo ljudima koji su na brdskim 

područjima, a nešto smo bili govorili da će se nešto po tome poduzeti, na koji način pomoći da 

ostanu na tim svojim ruralnim područjima i da im na neki način Grad pomogne nekim 

subvencijama da dobiju vodu. Mislim da je to stvarno u dvadeset prvom stoljeću najveća 

vrijednost, da nam voda treba. 

 

 PETRA ŠKROBOT - Po pitanju vodoopskrbe i odvodnje mi smo u tijeku pregovora 

izdvojene jedinice ViO-a kao da imamo svoju samostalnu podružnicu. Zapravo je napravljen 

jedan društveni ugovor u kojem je to sve navedeno u i tijeku smo pregovora sa Zagrebačkim 

holdingom. U narednom periodu ćemo vas izvijestiti o finalnom ishodu, to je sada rekla bih u 

ovu završnu fazu uz cijelu onu priču i temu oko vodouslužnih područja koja se provlačila i koju 

smo objašnjavali ovdje na Gradskom vijeću. 

 Što se tiče sufinanciranja priključaka i toga da voda dođe u udaljenija mjesta od samog 

centra grada, definitivno sada je vrijeme da o tome razmislimo i potencijalno to uvrstimo u 

proračun za 2025. godinu. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ - Imam dva pitanja i jedan prijedlog. Prvo pitanje odnosi se 

na Gradsku četvrt Centar, odvoz kućnog smeća vrši se ponedjeljkom, s obzirom da smo mi ipak 

turističko mjesto, banke i oni koji ne rade za vikend ostavljaju svoje kante ispred ulaza i onda 

cijeli vikend turisti koji se šeću po gradu gledaju te kante koje su često i prevrnute, pa bi možda 

trebalo razmisliti da se promijeni taj termin ili da se odvozi ponedjeljak u popodnevnim satima 

ili navečer, tako da oni koji dođu raditi u ponedjeljak to mogu van staviti. To je jedno pitanje. 

 Druga stvar se ponovno odnosi na gradske četvrti Centar i Južno naselje. Prije jedno 

godinu dana sam tražila da onaj zub koji postoji u Gradskoj četvrti Centar kreće od Griča pa 

prema Kleku, omeđen s druge strane s Mlinskom ulicom, znači Zagrebačka - Mlinska, ta kocka 

bi po logici stvari trebala pripadati Gradskoj četvrti Centar, a ona nekom logikom je pripojena 

Gradskoj četvrti Južno naselje koji na nikakvi način u biti to stanovništvo nema nikakvu dodirnu 

točku s tom Gradskom četvrti. Nisam dobila nikakav odgovor niti je nešto poduzeto po tom 

pitanju, izbori su sljedeće godine u petom mjesecu pa bi možda trebalo do tada to riješiti. 

 Sada ovo treće, prvo bih htjela čestitati onom biseru koji je postavio onako lijepi stup 

na Šetnici kod mosta kod kafića Gradna. Divim se tom majstoru jer taj očito nema u kući nikoga 

tko vozi kolica s malom djecom, a niti nema nekog invalida koji bi trebao po tom prostoru proći 

s kolicima. Mislim da je to u ovom momentu nemoguće, pa bi bilo jako dobro da se razmisli da 

se taj stup malo pomakne. 

 Kada smo već kod prijevoza i slično, s obzirom da se sada planira proračun za sljedeću 

godinu, mislim da bi bilo krajnje vrijeme da razmislimo o nekoj garaži podzemnoj, nadzemnoj 

ili više prostora za garažu u gradu, jer nemoguće je proći po gradu a da auti nisu parkirani na 

sve moguće legalne ili nelegalne načina, sve je više stanova u centru i sve je manje parkirnih 

mjesta. Mislim da je garaža jedna nužnost, pa predlažem kada radite proračun za 2025. godinu 

da se možda barem krene s nekakvim planovima za takvu jednu garažu ili dvije, ili neki drugi 

prostor. Prostor ima evo tu kod kina, nekada je bio plan da se tu radi podzemna garaža, da se 

iznad toga radi neki objekt društvene namjene, pa možda niti to nije za odbaciti ili možda netko 

drugo mjesto. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Kao što vidite da nam se vrijeme mjeri pa vas molim da o tome vodite 

računa, evo, Irena je bila dvije sekunde duže, ali dobro. 
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 PETRA ŠKROBOT - Zahvaljujem na komentarima i pitanjima. Krenuti ću redom 

vezano uz odvoz otpada u Gradskoj četvrti Centar i ono što se zna dogoditi na Trgu, direktor 

Komunalca je već informiran o tome i sigurno ćemo ići u neke izmjene da se takve stvari ne 

događaju. Slažem se s vama da nije reprezentativno da kante budu nasred Trga, a osobito u 

vrijeme vikenda. 

 Drugo, opet vezano uz granice gradskih četvrti Centra i Južnog naselja, to je već bilo 

pitanje i komentirali smo na jednoj od sjednica Gradskog vijeća. Komentirala sam to i s 

resornom pročelnicom, dat ćemo vam i odgovor, a možemo još prokomentirati vezano uz tu 

tematiku. Ako pročelnica ima još sada nešto za dodati, može, ili ćemo vam pisano odgovoriti. 

 Što se tiče stupa na šetnici, slažem se da ne izgleda uopće dobro, mi ga nismo postavljali 

nego samo dali nalog da se ide u osvijetljene pješačkih prelaza i cilj je što više toga osvijetliti. 

Odgovor i odjela i osobe koja je vodila projekt da je struka tako rekla, što se ne mogu složili, 

ali inače ne ulazim u ono što struka kaže, ali ovdje je bilo obrazloženje, tu može još pročelnik 

nadodati, ali mi ćemo to svakako provjeriti ukoliko postoji mogućnost da se on izmjesti, da se 

to napravi, ali bilo je više razloga navedeno zašto je to moralo biti baš tako postavljeno, u smislu 

zbog osvjetljenja i pješačkog prijelaza, da mora ići po sredini pješačkog prijelaza, da ako se 

zamakne na kosinu da ne osvjetljuje vozače. To su neki od razloga koji su navedeni, ne mogu 

reći jel nisam stručnjak u tom području, to je ono što je meni rečeno. Dalje sam zamolila da se 

svakako provjeri i ako postoji bilo kakav način, bilo je još i komentar zbog instalacija koje su 

ispod, da je to i jedan od razloga. Ukoliko pročelnik želi još nešto nadodati može, ali svakako 

ukoliko postoji bilo kakav način da se taj stup malo izmjesti ja sam apsolutno za to. 

 

 ALEKSANDAR MIXICH - Nadodao bih da je u tijeku crtanje drugog stupa, ovaj stup 

ne možemo pomaknuti niti metar lijevo niti metar desno, kao takav, jer on mora biti po osnovnoj 

liniji točno na sredini pješačkog prijelaza. Htjeli smo napraviti neku konzolu drugačijeg oblika 

a za to treba novi statički proračun i nove dozvole. Znači, ovakav kakav je sada može biti jedino 

tu. Planiramo napraviti jednu drugu vrstu konzole koje bi bile tlocrtno na isto mjestu gdje je 

sada pješački prijelaz samo bi stup bio na drugoj poziciji zamaknut i onda bi ovog eventualno 

preselili na neku drugu lokaciju, a tog novog kojeg bi naručili dobili bi novi statički proračun 

za njega bi postavili na ovo mjesto.  

 

 PETRA ŠKROBOT - Četvrto je bilo potencijalna gradnja garaža. Isto smo u procesu 

pokretanja arhitektonskog natječaja za uređenje tržnice, jer je ispod tržnice također predviđen 

prostor za garažu. Potencijalno je to jedno od rješenja kada bi se išlo u uređenje tržnice da se 

tamo rade i podzemne garaže. Definitivno se slažem, mi ćemo u narednom periodu morati 

ozbiljno pristupiti prometnom rješenju na području grada Samobora, ali isto tako i rješavanju 

parkirnih mjesta zbog pojačanog prometa i gužvi i svega onog čemu smo svjedoci. Tako da 

definitivno za naredni proračun je isto ovo za razmišljanje što ste vi naveli gđa Irena.  

 

DAVOR DANIČIĆ - Nadovezao bih se na odgovor gradonačelnice u svezi granica. Mi 

smo nakon onog sastanka Gradskog vijeća dobili napismeno od referenta gosp. Bišćana da se 

izjasnimo kao Vijeće Gradske četvrti i tu smo dali negativan odgovor. Isto smo bili u kontaktu 

s predsjednicom Centra i nakon našeg razgovora oni su isto navodno dali negativan odgovor. 

Znači, ostaje dalje po starom, što se tiče nas.   

Da li se može spriječiti devastacija ovog novog parka, vidim da je sve pod kamerama, a 

u zadnje vrijeme se sve više i više to devastira. Ima li tamo neke prekršajne odgovornosti ili 

bilo što, ako imamo na videonadzoru zašto se to ne prijavi na policiju, da policija napravi 

pretrage i da se nađe ta odgovorna osoba i da se ista kazni. Svaki dan je sve gore i gore tamo, 

to se devastira kao da se ne zna čije je to. 
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PETRA ŠKROBOT - Još jednom ću zamoliti da se gđi Ireni dostavi pisani odgovor o 

ovome što su odrađene konzultacije i sastanci i vijeća gradskih četvrti. 

Druga stvar vezana uz Park u Južnom naselju s obzirom na situacije koje su se dogodile 

tamo moram reći da je sve predano policiji, sve na uvid, sv na postupanje i sada je na policiji 

da dalje poduzme radnje i mjere koje su potrebne. Dakle, definitivno kamere zato i jesu tamo 

postavljene i sve je povezano s policijom, tako da smo mi s naše strane uputili to dalje u 

procedure. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigla vijećnica 

Mihaela Slamar, te je sada nazočno 17 vijećnika na sjednici. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja ili prijedloga? Nema, u redu, zaključujem Aktualni 

sat. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat, te se 

prelazi na rad po usvojenom Dnevnom redu. 

 

 

AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prva točka dnevnog reda – Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o 

izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2024. godinu 

 

Molim gđu Jelenu Sirovicu, pročelnicu Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

JELENA SIROVICA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u elektronskom obliku. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

„za“ i 2 „suzdržan“) donijelo je sljedeći 

 

POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJA 

 

o izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2024. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

Tekst Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna prilaže se ovom zapisniku i njegov 

je dio. 
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AD2.) 

MIRAN ŠOIĆ - Druga točka dnevnog reda – Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama 

Odluke o raspodjeli rezultata Grada Samobora za 2023. godinu. 

 

Molim gđu Jelenu Sirovicu, pročelnicu Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

JELENA SIROVICA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u elektronskom obliku. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

„za“ i 2 „suzdržan“) donijelo je sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o izmjenama i dopunama Odluke o raspodjeli rezultata Grada Samobora za 2023. godinu, u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o raspodjeli rezultata prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD3.) 

MIRAN ŠOIĆ - Treća točka dnevnog reda - Prijedlog III. izmjena i dopuna Proračuna 

Grada Samobora za 2024. godinu i projekcija za 2025. i 2026. godinu. 

 

Molim gđu Jelenu Sirovicu, pročelnicu Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

JELENA SIROVICA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u elektronskom obliku. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 
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- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za komunalnu djelatnost 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

„za“ i 2 „suzdržan“) donijelo je sljedeće 

 

III. IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA 

 

Grada Samobora za 2024. godinu i projekcija za 2025. i 2026. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst III. izmjena i dopuna Proračuna prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD4.) 

MIRAN ŠOIĆ - Četvrta točka dnevnog reda – Prijedlog odluke o izmjenama i 

dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2024. godinu. 

 

Molim gđu Jelenu Sirovicu, pročelnicu Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

JELENA SIROVICA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u elektronskom obliku. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za komunalnu djelatnost 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  
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te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo je sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2024. godinu, u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD5.) 

MIRAN ŠOIĆ - Peta točka dnevnog reda - Prijedlog III. izmjena i dopuna Programa 

gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 

Samobora za 2024. godinu. 

Gđa Martina Kovačić, pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo, razvoj i projekte 

EU je tu nazočna pa ako će biti pitanja može dati odgovor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

„za“ i 2 „suzdržan“) donijelo je sljedeće 

 

III. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 

Samobora za 2024. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
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 Tekst III. izmjena i dopuna Programa gospodarenja prilaže se ovom zapisniku i njegov 

je dio. 

 

 

AD6.) 

MIRAN ŠOIĆ - Šesta točka dnevnog reda - Prijedlog III. izmjena Programa mjera za 

razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2024. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo je sljedeće 

 

III. IZMJENE PROGRAMA 

 

mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2024. godinu, 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst III. izmjena Programa mjera za razvoj malog gospodarstva prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD7.) 

MIRAN ŠOIĆ - Sedma točka dnevnog reda – Prijedlog III. izmjena i dopuna Programa 

građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2024. godinu. 

 

Gosp. Aleksandar Mixich, pročelnika Upravnog odjela za komunalne djelatnosti je tu 

pa ako će biti pitanja može dati odgovor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalnu djelatnost 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

„za“ i 2 „suzdržan“) donijelo je sljedeće 

 

III. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2024. godinu, u tekstu kao što je dan 

u materijalima za sjednicu. 

Tekst III. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture prilaže se 

ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD8.) 

MIRAN ŠOIĆ - Osma točka dnevnog reda – Prijedlog III. izmjena i dopuna Programa 

održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2024. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalnu djelatnost 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

„za“ i 2 „suzdržan“) donijelo je sljedeće 

 

III. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2024. godinu, u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst III. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture prilaže se 

ovom zapisniku i njegov je dio. 
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AD9.) 

MIRAN ŠOIĆ - Deveta točka dnevnog reda - Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa 

javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2024. godinu. 

 

Gđa Zrinku Breglec, pročelnicu Upravnog odjela za društvene djelatnosti je tu pa ako 

će biti pitanja može dati odgovor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Nemam konkretno pitanja po ovoj točki, ali s obzirom da 

sada raspravljamo o povećanju osnovica plaća i plaća za djelatnike u dječjim vrtićima i školama 

htjela bih samo dati jedan prijedlog za slaganje proračuna za sljedeću godinu. Naime, svi znate 

da u vrtićima i školama imamo sve više potrebe za asistentima u nastavi, ti asistenti kada dođu 

ljetni praznici gube pravo na ugovor o radu, za škole to još možda ima nekog smisla, jer su 

praznici dva mjeseca i škole ne rade. Međutim, u predškolskim ustanovama je to veliki problem 

za roditelje koji imaju takvu djecu jer oni nemaju dva mjeseca godišnjeg odmora, imaju ga 

možda petnaest dana, maksimalno mjesec, i ta djeca nemaju u principu ta dva mjeseca pravo 

na asistenta. To je jedan razlog zbog kojeg mislim da bi trebali razmisliti, s obzirom da smo mi 

osnivači dječjih vrtića, da se tim asistentima daju ugovori na cijelu godinu, a ne samo do ljetnih 

praznika. 

Druga stvar je da su ti asistenti osobe koje nemaju mogućnost podizanja kredita, niti 

imaju bilo kakvu kreditnu sposobnost, jer nemaju ugovor za stalno radno mjesto nego samo na 

određeno i jako teško ostvaruju svoju egzistenciju. Stoga svake godine dolazimo u problem jer 

ti ljudi kada nađu negdje stalni posao ne žele više raditi na ovakav ugovor s prekidom preko 

ljetnih praznika.  

Stoga predlažem, da se možda razmisli kod sljedećeg proračuna da se osiguraju neka 

sredstva da se ta dva mjeseca ti ljudi ne otpuštaju, nego da se na neki način zadrže na takvom 

radnom mjestu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još prijedlog? 

 

PETRA ŠKROBOT - Samo da prokomentiram. Budući da smo imali i sastanak s 

radničkim vijećem u vrtićima i isto tako jedno od pitanja i komentara je bilo upravo na asistente, 

odnosno pomoćnike. Upravni odjel za društvene djelatnosti je kontaktirao i ministarstvo i stvar 

je zapravo vezana uz ugovore i problematiku vezanu uz govore asistenata u nastavi, tražilo se 

očitovanje ministarstva. To nije da Grad nešto ne želi, već jednostavno trebamo dobiti njihovu 

podlogu i njihovo očitovanje po tom pitanju kako bi to mogli provesti, jer je to više pravno 

pitanje nego pitanje financija i realizacije toga. 

Još bi iskoristila priliku kada smo se dotakli ovog programa, u vrtićima vezano uz 

povećanje plaća, a što ste i vi gđa Irena spomenuli u tom dijelu, moram reći da smo po pitanju 

plaća u vrtićima nakon pregovorima sa sindikatima, a ono što je bilo cijelo vrijeme 

komunicirano tražilo se usklađenje sa školama. Ovdje smo mi išli i po uvjetima više od onoga 

što je u školama, po članku 51. Zakona o školstvu, zato što je tu dosta bilo zanemareno tehničko 
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osoblje u tom dijelu. Zapravo bi imali lošije uvjete svo tehničko osoblje i upravo ti asistenti i 

pomoćne osobe, te smo i u tom dijelu odlučili i njima ići u povećanje plaća, jer sukladno članku 

51. oni bi bili stvarno zakinuti i to nikako ne bi bilo dobro. Tako da je ovo povećanje stvarno 

iznad onog što je u školama. Evo, imala sam potrebu to istaknuti. 

 

ĐURĐICA JANČIKIĆ - Imam jedno pitanje vezano uz povećanje subvencije onim 

vrtićima, obrtima i dadiljama kojima Grada nije osnivač. Znači, do sada je bilo cca dvjesto eura, 

sada je na tristo šezdeset, to je osjetno povećanje. Zanima me, da li postoji nekakvo jamstvo 

roditeljima da ti vrtiće svejedno neće podizati cijenu? 

 

PETRA ŠKROBOT - Objasnit ću na koji način se došlo do ovog iznosa za subvencije. 

Ono što smo gledali, dakle, ekonomska cijena u gradskim vrtićima je četiristo četrdeset eura 

prema zadnjem polugodišnjem izvještaju. Roditelji u gradskim vrtićima plaćaju osamdeset 

eura, razlika između ekonomske cijene i uplate roditelja je tih tristo šezdeset eura. Naš prijedlog 

je da se izjednači sufinanciranje po djetetu u gradskim i u privatnim vrtićima, zato je taj iznos 

tristo šezdeset eura, odnosno do sada je bio sto šezdeset eura i ide povećanje od dvjesto eura. 

Ukupno sufinanciranje djece u privatnim vrtićima i u obrtima za čuvanje sada bi bilo s ovim 

rebalansom tristo šezdeset eura. Dakle, jednako bi sufinancirali dijete u gradskom i u privatnom 

vrtiću, te smatramo da je to jedio trenutno moguće i ispravno. 

Što se tiče garancije cijene, mi smo imali sastanak s privatnim vrtićima i obrtima za 

čuvanje oni će se u ugovoru obvezati da sljedećih godinu dana neće mijenjati cijenu. 

 

MIRAN ŠOIĆ -  Ima li još prijavljenih? 

Ako nema, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo je sljedeće 

 

II. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2024. godinu, u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i 

obrazovanju prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD10.) 

MIRAN ŠOIĆ - Deseta točka dnevnog reda - Prijedlog III. izmjena i dopuna Programa 

javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2024. godinu.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 
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Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo je sljedeće 

 

III. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2024. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst III. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u školstvu prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD11.) 

MIRAN ŠOIĆ - Jedanaesta točka dnevnog reda - Prijedlog III. izmjena Programa 

javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2024. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo je sljedeće 

 

III. IZMJENE PROGRAMA 

 

javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2024. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

 Tekst III. izmjena Programa javnih potreba u kulturi prilaže se ovom zapisniku i njegov 

je dio. 

 

 

AD12.) 

MIRAN ŠOIĆ - Dvanaesta točka dnevnog reda - Prijedlog III. izmjena Programa javnih 

potreba u sportu Grada Samobora za 2024. godinu. 
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Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

PETRA ŠKROBOT - Vezano uz liječničke preglede tu je to povećanje u rebalansu, 

zato što smatramo da nikako ne bi bilo dobro da se bilo što dogodi sportašima, pa da ispadne 

da Grad nije imao sluha za liječničke preglede sportaša pa je zato to dio ovog prijedloga. 

 

MIRAN ŠOIĆ - To je dodatno obrazloženje.  

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo je sljedeće 

 

III. IZMJENE PROGRAMA 

 

javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2024. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

 Tekst III. izmjena Programa javnih potreba u sportu prilaže se ovom zapisniku i njegov 

je dio. 

 

 

AD13.) 

MIRAN ŠOIĆ - Trinaesta točka dnevnog reda - Prijedlog II. izmjena Programa javnih 

potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2024. godinu.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za Hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 
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Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo je sljedeće 

 

II. IZMJENE PROGRAMA 

 

javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2024. godinu, u tekstu kao što 

je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst II. izmjena Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD14.) 

MIRAN ŠOIĆ - Četrnaesta točka dnevnog reda - Prijedlog odluke o plaći i drugim 

pravima gradonačelnika i zamjenika gradonačelnika Grada Samobora. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za izbor i imenovanja 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

„za“ i 1 „protiv“) donijelo je sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o plaći i drugim pravima gradonačelnika i zamjenika gradonačelnika Grada Samobora, u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o plaći i drugim pravima gradonačelnika prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je dio. 

 

 

AD15.) 

MIRAN ŠOIĆ - Petnaesta točka dnevnog reda - Prijedlog odluke o koeficijentima za 

obračun plaća službenika i namještenika Grada Samobora. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za izbor i imenovanja 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  
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te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o koeficijentima za obračun plaća službenika i namještenika Grada Samobora, u tekstu kao št 

o je da u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o koeficijentima za obračun plaća službenika i namještenika prilaže se 

ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD16.) 

MIRAN ŠOIĆ - Šesnaesta točka dnevnog reda - Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o 

zaduživanju Grada Samobora. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

„za“ i 1 „protiv“) donijelo je sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o izmjeni Odluke o zaduživanju Grada Samobora, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 Tekst Odluke o izmjeni Odluke o zaduživanju prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 
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AD17.) 

MIRAN ŠOIĆ - Sedamnaesta točka dnevnog reda - Prijedlog odluke o zaduživanju 

Grada Samobora za nabavu vatrogasnog vozila za JVP Grada Samobora. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o zaduživanju Grada Samobora za nabavu vatrogasnog vozila za JVP Grada Samobora, u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o zaduživanju Grada Samobora prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD18.) 

MIRAN ŠOIĆ - Osamnaesta točka dnevnog reda - Prijedlog odluke o dodjeli stipendija 

učenicima i studentima Grada Samobora. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

PETRA ŠKROBOT - Samo bih htjela reći da ono što će biti razlika, vezano uz 

stipendije, ključno, čisto, za informaciju svima. Dakle, do sada su se stipendije isplaćivale za 

deset mjeseci, sada će biti za svih dvanaest mjeseci, tako da će imati i kroz ljetni period sredstva 

i stipendiju. Isto tako uvodi se još jedna nova kategorija stipendija, pet dodatnih stipendija po 

broju, a vezano uz deficitarna zanimanja. Kako bismo tu mogli i na taj način podržati neke 

djelatnosti za koje smo svjesni da nam nedostaju u gradu i za koje mi imamo potreba. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Evo, dobili smo i dodatno obrazloženje. 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 
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Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o dodjeli stipendija učenicima i studentima Grada Samobora, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

Tekst Odluke o dodjeli stipendija prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD19.) 

MIRAN ŠOIĆ - Devetnaesta točka dnevnog reda - Prijedlog odluke o izmjenama i 

dopunama Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja radne zone Celine – Samobor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja radne zone Celine 

– Samobor, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izmjenama i dopunama Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

dio. 

 

 

AD20.) 

MIRAN ŠOIĆ - Dvadeseta točka dnevnog reda - Prijedlog odluke o donošenju 

Urbanističkog plana uređenja Sveta Helena II u Samoboru. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  
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te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Imali bih jedan prijedlog kada se rade javne rasprave za 

UPU ili bilo koji drugi takav akt da ih se malo jače oglasi u lokalnim glasilima. Od lokalnih 

glasila imamo uglavnom Radio Samobor, oni imaju i svoju stranicu i svoju Facebook stranicu 

pa bi ljudi možda bili bolje informirani nego preko glasila 24 sata, kojeg uglavnom ljudi ne 

čitaju, pogotovo ne razmišljaju da bi se tamo trebalo pojaviti nešto u nekom aktu koji je bitan 

za grad Samobora.  

Vidim da je na javnoj raspravi bila samo jedna osobna prisutna, od javnosti. Znači, ne 

znam koliko je takva javna rasprava uopće kvalificirana da bi se na osnovu nje moglo nešto 

donijeti. Kada pogledate materijale koje smo dobili, a koje bi danas trebali prihvatiti, za koje 

ću se ja suzdržati od glasanja danas. U tom UPU, u tom nacrtu, se ne vidi ništa, znači kada mi 

donosimo neki UPU, znači to je detaljno urbanističko planiranje nekakvog područja, morali bi 

znati što će tamo biti, tko je potencijalni investitor, u ovom slučaju mislim da investitor plaća 

taj UPU, to se nigdje ništa ne vidi, vidi se tko je vlasnik zemljišta, jedino u gruntovni, ali se ne 

vidi kakve će biti prilazne ceste, niti kakvi će se objekti graditi. Tamo je navedeno milijun 

nekakvih mogućnosti, visina zgrada je poprilična. Znači, to su neke trokatnice. Ta Ulica Sveta 

Helena se intenzivno iz asfaltirala gore od Josipa Jelačića pa dolje do Betonke, znači, sve se 

pripremilo za tu zonu u kojoj će se sada nešto graditi. Znači, po meni ovaj UPU ne možemo 

prihvatiti jer se ne vidi detaljno što će tamo biti, a cilj prihvaćanja UPU-a je upravo to da vidimo 

na koji način će biti riješen neki prostor, to se sada ne vidi. Između ostalog ovaj UPU Helena II 

on je izdvojen iz cijelog tog područja za koje je predviđeno detaljno planiranje. Znači, sada smo 

iz jedne velike zone izdvojili jednu manju i za nju je netko napravio nešto što u biti iz ovih 

papira se na ni koji način ne može razaznati o čemu se radi.   

 

ŽELJKO STANEC - Nevezano uz ovu točku stvarno bih pohvalio ovo što ste dignuli 

plaće i vama dužnosnicima i zaposlenicima, stvarno je bilo već i vrijeme. 

Vezano uz ovu točku dnevnog reda, dosta se vijećnica Irena dotaknula nekih tema, a i 

vi ste na samom početku izlaganja rekli da je problem grada Samobora, prijevoz, ne prijevoz 

nego broj automobila na cesti, parkiralište i sve to. Bojim se da ovakav projekt na dvadeset 

tisuća kvadrata, odnosno dva hektara može prouzrokovati još više automobila na cestama, a 

ono što je bitno da se radi o četiri kata (podrum, dva kata i jedan uvučeni gornji kat), tako da je 

mogućnost ako je koeficijent nula tri puta četiri da je to nekih dvadeset četiri tisuće kvadrata 

tlocrtno, da je to cca dvadeset četiri tisuće kvadrata izgrađenosti. S obzirom da je cesta Sveta 

Helena onakva kakva je, s druge strane je cesta Pavla Štoosa, ako se ne varam, i obuhvat je 

skroz negdje do srušenog bivšeg hotela Šmidhen. Da ne bi bilo da sam protiv investicije, 

dapače, da pozdravljam investicije, ali investicije trebaju biti možda uvjetovane nekim 

stvarima, a to su izgradnja nekog vrtića. Možda je UPU mogao uvjetovati neku drugu 

izgrađenost, možda nula dva ili dvadeset posto izgrađenosti kako bi što na većem prostoru bila 

mogućnost neke manje izgradnje. Nisam sudjelovao, čak nisam niti znao za tu javnu raspravu, 

da je bila javna rasprava petnaestog pa do kojeg datuma nebitno. Naravno ovo Gradsko vijeće 

će prihvatiti tu točku dnevnog reda, ali jednostavno razmišljajući o nekoj budućnosti grada 

Samobora mislim da bi se svi trebali dobro zapitati, da li je uopće prihvatni kapacitet ovog 

grada dovoljan od kompletne infrastrukture. Mislim da tamo nema niti izgrađene kanalizacije, 

čini mi se da Sveta Helena nema izgrađen kolektor kanalizacije, Jelačićeva ima. Ne govorim da 

će se to raditi kroz mjesec, dva, tri, već najvjerojatnije sljedeću godinu kada se steknu preduvjeti 

za gradnju. Mislim da infrastruktura koja je sada momentalno u gradu Samoboru ne može 

prihvatiti za sada takve objekte. Evo, imamo primjer i Perkovčeve ulice, četiri nova objekta, 
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skoro u nekoj skoroj budućnosti bivša pekara, također višestambena izgradnja. Mislim da bi na 

neki način svi mi, stvarno ne govorim proti nikoga ništa, voditi računa, odnosno brigu o gradu 

Samoboru koliko možemo dozvoliti prihvatnog kapaciteta u nekoj skoroj budućnosti. 

 

PETRA ŠKROBOT - Zahvaljujem na komentarima i sugestijama, zamolit ću gđu 

Vesnu Jelinčić da malo protumači ovu točku. Zatečeno stanje Prostorni plan i GUP koji je 

zatečen kada smo došli ovdje je iz nekih prošlih vremena. Mi intenzivno radimo na tome da se 

to izmijeni, na žalost, trenutno stanje je takvo kakvo je, imamo odabir možemo eventualno 

stopirati apsolutno sve investicije i zablokirati sve i ne raditi ništa ili gledati da je svima u 

interesu da se grad zaštiti što je više moguće, ali Prostorni plan i GUP su trenutno važeći i takvi 

kakvi jesu i na žalost moramo raditi po njima. Isto se ne slažem s mnogo toga što je tamo 

doneseno ali zato zagovaram to da štitimo grad koliko god možemo u okvirima onoga što nam 

je dostupno. Gledali smo čak da stavimo to van snage, ali onda bismo blokirali i sve gradske 

projekte (škole, vrtiće i dr.). Evo, gđa Vesna zna da smo tražili načine i gledali smo što je Grad 

Makarska napravila, ali jednostavno trenutno smo ovdje gdje jesmo, još u cijeloj proceduri 

izmjena smo došli do toga da ide sve u digitalnu varijantu e-planovi, cijela ta procedura što nam 

je još dodatno odvuklo procese. Slažem se definitivno da trebamo štiti grad i ono što možemo, 

a sada će gđa Vesna još prokomentirati ovu točku. 

 

VESNA JELINČIĆ - Evo, već me znate, kada god se radi o prostornom planiranju i 

prostorno planskoj dokumentaciji, džoker zovi, Vesna ovdje. Samo bih vam htjela reći ukratko 

prostorno planiranje je proces, proces koji počinje ponekad inicijativom samog Grada na 

osnovu prostornih planova koje Grad ima (GUP i PPU Grada Samobora), to su planovi lokalne 

razine, iste razine, PPU Grada Samobora je plan šireg područja, GUP je plan užeg područja. 

Oni svojim odredbama za provođenje propisuju izradu planova užeg područja, to su urbanistički 

planovi uređenja. Ono što je gđa Franceković danas spomenula nije detaljno određena namjena, 

detaljni planovi uređenja su zakonom ukinuti, njih više nema. Tako da detaljna namjena 

prostora parcele, ulice, unutar UPU-a Sveta Helena, to nismo mogli napraviti jer takvi planovi, 

na žalost, se više ne rade, komasacije više ne postoje. Klimate glavom, znate za to gosp. Stanec, 

ovaj plan je pokrenut privatnom inicijativom koju plaća privatni investitor, on je vlasnik cijelog 

područja i on ima svoje neke vizije, želje, projekte koje tamo želi provesti. Na sastanku s 

gradonačelnicom ta je inicijativa prošla i plan je pokrenut prema Zakonu o prostornom 

uređenju, po svim stavkama kako se i svi prostorni planovi i rade. Prvi neki korak je odluka o 

izradi  Prostornog plana urbanističkog plana Sveta Helena II koji je bio vama predstavljen na 

Gradskom vijeću i vi ste imali onda priliku pročitati što se planira tada s tim planom raditi. To 

je bio nekakav tiger za vas da otvorite oči, pokrenete se ovdje i počnete pratiti izradu UP Svete 

Helena II, taj proces. Znači, mogli ste doći kod nas u ured, pitati svaki korak da vidimo što se 

radi, što se crta, to nije tajna to je sve otvoreno, a dapače pratiti kada je bila i javna rasprava, 

jer javna rasprava je za sve, tako i za vas. Oglas o javnoj raspravi bio je na naslovnici gradskog 

WEB-a, nadam se da vi kao gradski vijećnici pratite naslovnicu gradske WEB stranice. Na 

naslovnici velikim slovima mjesec dana bila je oglašena objava javne rasprave za UPU Sveta 

Helena II, imam prin screen jer je on dio izvješća o javnoj raspravi, a koje i dan danas stoji na 

WEB stranici Grada Samobora. Tako da vi WEB možete ovaj čas pogledati, imate na 

stranicama prostorni planovi, izvješće o javnoj raspravi UPU-a Sveta Helena, gdje sve piše. Da 

ste došli, ne samo jedna osoba, nego svi mogli ste razgovarati s izrađivačem plana 

urbanističkom firmom Akteracija i sve ovo što vas muči pitati direktno izrađivača. Sada ne bih 

ulazila u to što i kako, nego vas molim zaista kada se rade urbanistički planovi od odluke o 

izradi koju donesete pratite proces, dođite na javnu raspravu, dođite u ured, da razgovaramo jer 

svi smo tu za javno dobro, svi smo tu radi donošenja planova. Sada kreće izmjena GUP-a, nova 

izmjena PP i cijelo more malih UPU-a da olakšamo ljudima uređenje prostora, donošenje 

građevinskih dozvola, koje je naravno sada usporeno zbog manjka ljudi, ali svi se trudimo 
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pomoći ljudima, a ne odmoći. Tako da i vas molim nemojte odmagati da javnu raspravu vodimo 

na Vijeću, nego dođite na javnu raspravu jer onda imate šanse utjecati na to da se planovi 

ispravljaju. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Zahvaljujem se gđi Jelinčić na ovakvoj edukaciji nas koji 

smo neuki, ne čitamo, ne pratimo, tu smo samo slučajno, ali sve ovo ipak ovisi o dizanju ruku 

nas vijećnika, bez obzira na tu svu educiranost, mi moramo biti ti koji ćemo biti „za“ ili „protiv“, 

u ovom slučaju ja ću biti protiv. 

Što se tiče konstrukcije gradske uprave, mislim da bi se trebalo razmisliti o načinu koji 

je postojao puno godina prije da se odjeli prostornog planiranja i urbanizma spoje kao jedan 

odjel. Zakonski to ne smijete, znači jedni određuju drugi daju dozvole i onda se s druge strane 

dogodi da se mimo GUP-a i mimo svega, raznim čudima, sada nema kolege Boškovića koji je 

otišao iz gradske uprave, dogode objekti koji očito nisu po GUP-u onaj pokraj Doma zdravlja, 

ono dolje u Perkovčevoj, ono je čudo i ne znam kako se moglo sagraditi, cijelo ono područje 

tamo je izbetonirano i tamo sigurno neće rasti niti jedna travka niti jedno drvo jer zelena 

površina nije predviđena, nije predviđeno parkiralište, niti ništa takvog. Mi smo mogli tu biti 

petsto puta za i protiv, gledati u planove, ali očito je neko dao neku dozvolu koja je bila protivna 

GUP i PP ili bilo već čemu trećem.  

Nakon svega ovoga imam samo još jedno pitanje koje možda nema veze s ovom točkom. 

Kada će se konačno uspostaviti odjel bespravne izgradnje u gradu? 

 

PETRA ŠKROBOT - Zahvaljujem se na komentarima. Evo, prvo sada slažemo odjel 

s obzirom da nemamo pročelnika, u procesu je natječaj i odabir pročelnika resornog odjela, a 

onda ćemo razmišljati dalje o nekim izmjenama. Tu zapravo trebamo novu sistematizaciju, a to 

onda zahtjeva još dodatan angažman, a o tome u narednom periodu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja?  

Gosp. Stanec replika. 

 

ŽELJKO STANEC - Tko je naručio taj UPU? To sam samo htio čuti, mislio sam da 

ste vi pokrenuli kao Grad. Znači, investitor ima pravo da naruči ono što stoji u GUP-u. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ako nema više pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (11 

„za“, 3 „protiv“ i 3 „suzdržan“) donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o donošenju Urbanističkog plana uređenja Sveta Helena II u Samoboru, u tekstu kao što je dan 

u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja Sveta Helena II prilaže se 

ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD21.) 

MIRAN ŠOIĆ - Dvadeset prva točka dnevnog reda - Prijedlog odluke o izradi 

Urbanističkog plana uređenja ''SRC Pavučnjak 2''. 
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Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o izradi Urbanističkog plana uređenja ''SRC Pavučnjak 2'', u tekstu kao štio je dan u 

materijalima za sjednicu. 

Tekst Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja „SRC Pavučnjak 2“ prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD22.) 

MIRAN ŠOIĆ - Dvadeset druga točka dnevnog reda - Prijedlog odluke o izmjeni 

Odluke o osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva Hrvatski Telekom d.d. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalnu djelatnost 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo sljedeću 
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ODLUKU 

 

o izmjeni Odluke o osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva Hrvatski Telekom 

d.d., u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju prava služnosti prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je dio. 

 

 

AD23.) 

MIRAN ŠOIĆ - Dvadeset treća točka dnevnog reda - Prijedlog odluke o osnivanju 

prava služnosti u korist trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o. u svrhu izgradnje sustava 

sanitarne odvodnje naselja Vrhovčak u Samoboru. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalnu djelatnost 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o. u svrhu 

izgradnje sustava sanitarne odvodnje naselja Vrhovčak u Samoboru, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o osnivanju prava služnosti prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD24.) 

MIRAN ŠOIĆ - Dvadeset četvrta točka dnevnog reda - Prijedlog II. izmjena Plana 

razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima na području grada Samobora za 

razdoblje od 2024. do 2026. godine. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo sljedeće 

 

II. IZMJENE PLANA 

 

razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima na području grada Samobora za 

razdoblje od 2024. do 2026. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjedicu. 

 Tekst II. izmjene Plana razvoja sustava civilne zaštite prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je dio. 

 

 

AD25.) 

MIRAN ŠOIĆ - Dvadeset peta točka dnevnog reda - Izvješće o radu gradonačelnice za 

razdoblje od 1. 1. do 30. 6. 2024. godine.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja ili ako gradonačelnica želi nešto dodatno pojasniti, obrazložiti ili naglasiti? 

 

PETRA ŠKROBOT - Ukratko mogu samo prokomentirati, imali ste priliku vidjeti 

materijal. Ono što bi posebno istaknula sva izgradnja i uređenje od prometnica do pješačkih 

staza, sanacija klizišta, izgradnja dječjih parkova i igrališta, sve je nabrojeno. Sve je ovdje 

navedeno u izvještaju za prvih pola godine, gdje možete vidjeti da smo ulagali u brojne 

prometnice, pješačke staze, klizišta, parkove itd.  

Isto tako od parkirališta, sanacije odvodnje, vodoopskrbe, veliki broj projekata i 

svjedočite da imamo veliki broj radova na području cijelog grada. 

Ono što ću još istaknuti u proteklom periodu otvorili smo dva dječja vrtića, što su 

kapitalni projekti i naravno da s ponosom to ističem vezano uz ovo izvješće. 

Još jednom hvala svima koji ste na bilo koji način doprinijeli i podržali te projekte, od 

svih resornih odjela do gradskih vijećnika, bez svih vas i zajedničkih snaga to ne bi bilo moguće. 

Ono što bih još istaknula i što možete vidjeti, iznos proračuna i broj projekata koji su u 

realizaciji u istom trenutku je izrazito velik, intenzitet radova također jak. Na upravnim 

odjelima je veliki pritisak i zahvaljujem što se s time dobro nose i odrađuju sve zadatke. Ono 

što nas dalje čeka, dobivena su brojna sredstva iz fondova EU, radili smo analizu, do sada smo 

cca dvadeset tri milijuna eura sredstava povukli iz fondova EU i naravno trebati će sada neko 

vrijeme da se to realizira. U tijeku su i dalje projekti, ovdje je navedeno u samom polugodišnjem 

izvještaju što se u tom trenutku sve planirala, od toga su već sada dosta veliki broj projekata u 
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samoj fazi realizacije, Vila Alnoch, Muzej, ali ono što je bitno idejno rješenje bit će 

predstavljeno u sklopu proslave Dana grada koja nam se bliži. 

Ovdje možete vidjeti od protokolarnih stvari gdje smo sve bili prisutni i na čemu smo 

sve sudjelovali. Isto tako dodjeli smo vatrogasna vozila, imali smo DVD Pavučnjak, DVD 

Gornja Vas i DVD Rude, a to također možete vidjeti u ovom izvještaju. Uz to sve protokolarne 

stvari gdje smo se trudili biti prisutni i podržati i naše udruge i naše ustanove i sve koji se na 

bilo koji način uključuju u rad grada. 

Ukoliko imate nekih pitanja vezanih uz ovaj izvještaj stojim na raspolaganju. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (13 

„za“ i 4 „suzdržan“) donijelo sljedeću 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o radu gradonačelnice za razdoblje od 1. 1. do 30. 6. 2024. godine, u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Izvještaja prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD26.) 

MIRAN ŠOIĆ - Dvadeset šesta točka dnevnog reda - Izvještaj o korištenju sredstava 

proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora za travanj, svibanj i lipanj 2024. godine. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvještaja o korištenju sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora 

za travanj, svibanj i lipanj 2024. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvještaja o korištenju sredstava proračunske zalihe prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je dio 

 



27 
 

AD27.) 

MIRAN ŠOIĆ - Dvadeset sedma točka dnevnog reda - Ostale informacije. 

 

Ima li pitanja ili prijedloga? 

 

PETRA ŠKROBOT - Ono što želim prokomentirati, drago mi je da je ovdje gosp. 

Dario, pa ukoliko će trebati nešto dodati.  Odradili smo sastanak s predstavnicima Zagrebačke 

županije vezano uz dogradnju Doma zdravlja, oni su krenuli u izradu projekta dogradnje 

sukladno potrebama, ali je tu bilo sporno i bilo je pitanja vezano uz naš Prostorni plan i 

smjernice da li je nešto moguće ili nije moguće itd. Ono što je moj stav i što želim prezentirati 

ovdje nikako ne bih htjela da ispadne da Grad Samobor koči projekt ili da ne želi nešto učiniti, 

ali naravno želimo da sve bude sukladno odredbama i Prostornog plana i svega onoga što smo 

obvezni pratiti i paziti. Dakle, mi ćemo još napraviti i zamoliti predstavnike Županije da na 

nekoj od sljedećih sjednica Gradskog vijeća možda dođu ovdje i prezentiraju to vama 

vijećnicima, a resorni odjel će dati svoje viđenje onog što je moguće i na koji način je moguće 

realizirati taj projekt. Toliko od mene, a ako Dario ima nešto za dodati može ili ćemo na nekoj 

od sljedećih sjednica Vijeća. Evo, htjeli smo samo reći da se radi na tome i mi ćemo prema 

Županiji poslati neko očitovanje i zatražiti još dodatno prezentaciju ovdje pred vama. Dakle, 

cilj je naravno da se taj projekt realizira i da se nađe način sukladno postojećim aktima i 

sukladno zakonu da se ide u realizaciju tog projekta, da budemo podrška, a ne da ispadne da mi 

nešto ne želimo. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Znači, radi se o Domu zdravlja, radi se o nadogradnji, radi se da se 

uskladi s propisima i ono što je vječito pitanje bilo oko te zgrade, to je maslo, rekao bih, 

Županije, ali kako je tako je. Evo, gradonačelnica poduzima sve da nađemo zakonska rješenja 

kada je moguće dati dozvolu koju Grad mora dati. 

 

Vijećnici i gđa Vesna Jelinčić pričaju iz klupe bez uključenog mikrofona pa se isto 

ne unosi u zapisnik. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Zapravo tražimo rješenja koja jesu a zapravo da informiramo Gradsko 

vijeće o tome da nema nekih graničnih ograničenja.  

Imamo još dvije vesele vijesti i to, dvanaestoga u subotu obilježavamo pedeset godina 

s Wirgesom dolje u Bunkeru, dobit ćete pozive i molim vas da se čim više uključite u to. 

Prije Dana grada planiramo komunalni obilazak, kada sve posložimo, također, ćete 

dobiti obavijesti o tome. Popodne da obiđemo ova gradilišta koje je impozantno za vidjeti 

(škole, vrtići itd.) koji su napravljeni i koji se grade. 

 

S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red današnje sjednice je iscrpljen, 

zatvaram 33. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 

Dovršeno u 18.45 sati. 

 

 
 

ZAPISNIČARKA   PROČELNICA   PREDSJEDNIK 

Nada Gorišek  Valentina Horvat, dipl. iur.     Miran Šoić  


